

18
22/10
19

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT
SUPERIEUR

MINISTRY OF HIGHER
EDUCATION

19/00522

COMMUNIQUE N°
PRESS RELEASE

MINESUP/DAUQ/DU
OF

22 OCT 2019

LE MINISTRE D'ETAT, MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :
THE MINISTER OF STATE, MINISTER OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOWS:

Sont, sous réserve de présentation des originaux des diplômes ouvrant droit à la sélection, déclarés admis, au titre de l'année académique 2019/2020, en **Première Année** de la filière **Maintenance et Gestion des Systèmes Frigorifiques et Thermiques (MAINGEFT)**, du cycle de formation en **Master Professionnel** de l'Ecole Nationale Supérieure des Sciences Agro-Industrielles (ENSAI) de l'Université de Ngaoundéré, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique :

*Pending the presentation of the original copies of the required certificates qualifying candidates for the selective entrance, the following candidates, presented in alphabetical order, have been declared successful for admission into the **First Year** of the Professional Master's Program in **Maintenance and Management of Cooling and Heating Systems (MAINGEFT)** of ENSAI, the University of Ngaoundere, for the 2019/2020 academic year:*

N°	Noms et Prénoms / Name and First Name
1	ABENG SAPOCK Charlotte Joelle
2	AMAWISSA Edouard ASSANE
3	DJAOMBE KALDO Patrice
4	DJONWANWE Raphael
5	DZODJOU TACHEDJOU Christian
6	EPOUPA EPOUPA Sammy Francklin
7	FODOUOP TATIENE Hypolyte
8	FONCHA NGAMSOU SALIFOU
9	GWATSA NGOUMKOUA Jules Baker
10	HAMIDOU Abdoulaye

N°	Noms et Prénoms / Name and First Name
11	MATNA Sylvain
12	MBAITEDRO MBAIOULAM
13	MBENG NKILI ABESSOLO Rodrigues Yannick
14	MFOPOU MANTAP Daniel
15	NGANSO KOUANKEP Siriel
16	PONHINE DADOLO Yacob
17	RAHALET Tambaye
18	SOULEYMANOU HAMADOU
19	YEMELE TANKEU Levis Roswelt
20	Yves Boris BETTI NNA

Yaoundé, le / the

LE MINISTRE D'ETAT,
MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
*THE MINISTER STATE,
MINISTER OF HIGHER EDUCATION*


Jacques FAME NDONGO